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Nieuwsbrief Q3 2018. 

 

Aan alle leden van onze vereniging en alle andere geïnteresseerden. 

  

Het gesprek met de FNV Bestuurder en de RW Kaderleden in Weert was een goede 

gelegenheid om elkaars visie op de op handen zijnde ontwikkelingen uit te 

wisselen. Zo spreekt de kadergroep de verwachting uit dat het nieuwe systeem aan 

sluit bij de bestaande systematiek en opgebouwde rechten van alle deelnemers 

gewaarborgd blijven. Verder is de ervaring dat nog steeds heel veel medewerkers 

pas op veel te hoge leeftijd aan hun pensioen gaan denken; vaak kiest men voor  

“loon nu“ ten koste van “loon voor later”! 

Van de kant van de VvGR werd nadrukkelijk gesteld dat het de voorkeur verdient 

dat de beide partijen, zijnde de sociale partners en het pensioenfondsbestuur, 

gezamenlijk het besluit nemen over het in te richten nieuwe systeem en de waarde 

overdracht van de opgebouwde rechten.  

Hoe een mogelijke afstemming met FNV Kaderleden vorm gegeven kan worden is 

in onderzoek; wel hebben wij inmiddels regelmatig (ad hoc) bilateraal overleg. 

  

In juli heeft de RW Directie middels een brief en een uitvoerige bijlage de 

werknemers geïnformeerd over de laatste ontwikkelingen ten aanzien van 

pensioenregeling. Daarin staat onder meer dat de sociale partners denken “dat met 

een andere uitvoerder en mogelijk en aangepaste pensioenregeling de premie die 

werkgever en medewerkers samen betalen beter benut kan worden”. Verder 

spreken zij de verwachting uit dat voor de komende periode: 

1. Waarschijnlijk de komende jaren niet het maximale pensioen kan worden 

ingekocht 

2. Er een reële kans is dat in 2020 opgebouwde pensioenen nogmaals 

verlaagd moeten gaan worden 

3. De komende jaren waarschijnlijk geen indexatie gegeven kan worden 

Kortom, geen al te beste vooruitzichten. 

Sociale Partners zijn er nog niet uit welke de beste keuze is. Naar verluidt worden 

momenteel de alternatieve voorstellen onderzocht. Wel is inmiddels bekend dat het 

type pensioenregeling waarschijnlijk niet zal gaan wijzigen hetgeen o.m. ook 

betekent dat solidariteit en collectiviteit ook in de toekomst overeind blijven. Eind 

september verwachten wij meer informatie te hebben over concrete stappen en 

planning en mogelijk gemaakte keuzes. 

 

Welke de gevolgen gaan zijn voor de opgebouwde pensioenrechten weten wij op dit 

moment nog niet. Zoals reeds eerder gemeld is het Bestuur van ons PF een 

zorgvuldig traject gestart om te waarborgen dat deze rechten optimaal kunnen 

worden gegarandeerd. Ook hier zijn nog geen definitieve keuzes gemaakt. 
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Namens de VvGR hebben wij er zeer nadrukkelijk op aangedrongen dat de beide 

partijen in gezamenlijkheid tot een definitieve en evenwichtige keuze komen. 

Solidariteit en collectiviteit kunnen op die wijze optimaal worden vorm gegeven. 

 

Het door het pensioenfonds gepubliceerde jaarverslag over 2017, in combinatie met 

de wisselingen binnen de samenstelling van het bestuur van het fonds en daaraan 

gekoppeld de op handen zijnde wijzigingen van het pensioensysteem, waren voor 

het bestuur van de VvGR reden om middels een brief onze zorgen onder de 

aandacht te brengen van de Raad van Toezicht en De Nederlandse Bank. Een 

wijziging van het stelsel zal door de RvT goedgekeurd moeten worden (geregeld in 

de pensioenwet) De raad heeft kennis genomen van onze standpunten, maar acht 

het niet opportuun verder met ons in gesprek te gaan, zo heeft men ons inmiddels 

laten weten. Wij betreuren dat zeer, maar zijn formeel niet in staat een gesprek af 

te dwingen.  

 

Wetenswaardigheden. 

 

 De dekkingsgraad van ons fonds is 100,8 actueel, gemiddeld in Nederland is 

dat 108,4.Er zitten nog 42 fondsen onder de vereiste dekkingsgraad van 

104,2 en 130 fondsen zitten boven de 110. Maar liefst 9,2 miljoen 

deelnemers zitten bij en fonds met een dekkingsgraad onder de 104,2. Circa 

5,5 miljoen deelnemers profiteren van indexeren. 

 

 Onze website is in de “lucht” met dank ook aan Piet Dams en Jo van de 

Eijnden die hier veel tijd en energie in hebben gestoken.  

Om op de hoogte te blijven van actuele berichtgeving van onze vereniging 

rondom pensioenen en gerelateerde onderwerpen, is het de moeite waard 

regelmatig de site te bezoeken.(vvgrockwool.nl)  

 

 Binnen de SER wordt nog steeds onderhandeld over aanpassingen binnen het 

Nederlandse pensioenstelsel. Een door de sociale partner ingediend 

alternatief is weer afgeschoten; Minister Koolmees wil niets weten van een 

verhoging van de rekenrente. De “trein” staat dus weer stil.  

 

 Op 19 november a.s. organiseren de samenwerkende organisaties van 

ouderen en gepensioneerden een grote debatmanifestatie in de Jaarbeurs in 

Utrecht. Ook Minister Koolmees heeft toegezegd hieraan te zullen 

deelnemen, naast deskundigen uit de pensioenwereld. Een mooie 

gelegenheid Koolmees c.s. het vuur aan de schenen te leggen. Als 

voorbereiding hierop wordt U binnenkort uitgenodigd deel te nemen 

aan een enquête; kan ook Uw standpunt worden meegenomen in het debat. 

 

Gert – Jan Doomen 

Voorzitter 

 


